

# :开炼机辊筒/炼胶机辊筒/炼塑机辊筒

产品名称	:开炼机辊筒/炼胶机辊筒/炼塑机辊筒
公司名称	瑞安市金诺橡塑机械有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是 类型:开放式 样式:立式
公司地址	瑞安市工业区
联系电话	86-57783510771 13645777373

## 产品详情

开炼机辊筒/炼胶机辊筒/炼塑机辊筒

炼胶机、炼塑机,开炼机

产品参数

开放式炼胶、炼塑机

结构特点：1.辊筒采用钒钛合金冷硬铸铁，表面坚硬耐磨；内腔加工，使辊面温度均匀。

2.机器设有过载保护装置，使主要零件不因过载而损坏。

3.机器设有紧急制动，当发生紧急事故时，拉动安全拉杆，机器立即制动，安全可靠。

4.传动系统采用硬齿面减速器，结构紧凑，噪音低，效率高，使用寿命长。5.机器采用整体底座，安装方便。

1. The roll is made of chilled cast iron with vanadium and titanium alloys. the roll surface is hard and wearable. the internal cavity is processed to be

well proportioned on the roll surface. 2.the machine is equipped with an overload protection device to prevent the major component

being damaged due to overloading. 3.the machine is also equipped with an emergency device. when an emergent accident happens, pull

the pull rod, and the machine will stop immediately. it is safe and reliable. 4.the transmission system adopts a hard facing gear

with a compacted structure with higher transmission efficiency, lower noise and longer service life. 5.the base frame is a whole frame

convenient for installation. 开放式炼胶机配件 两辊 (two roll)

冷硬铸铁辊筒，适用于橡胶、塑料工业、配装调心轴承，灵活耐用、省电、减少维修。 chilled cast iron roller, applicable to rubber, plastics industry, the compatibility - aligning bearings, flexible durable, energy-efficient and reduce maintenance 橡胶、塑料

机 型		xk560	xk450	xk400
辊径 × 长度	mm	550 × 1530	450 × 1200	400 × 1000
主电机	kw	90kw 6p ac	45kw 6p ac	37kw 6p ac
前辊线速	m/min	27.65	23.2	20.6
前辊转速	rpm	16	16.5	16.5
前后辊速比		1:1.29	1:1.27	1:1.27
减速机速比		47.5	47.1	47
机械重量	kg	17500	12000	7500
外型尺寸	mm	5365 × 1946 × 2193	4558 × 1665 × 2015	4001 × 1500 × 1870

本产品的加工定制是是，类型是开放式，样式是立式，品牌是金诺机械，型号是6,9,10,12,14,16,18,22,24寸，别名是开炼机辊筒/炼胶机辊筒/炼塑机辊筒，用途是开炼机辊筒/炼胶机辊筒/炼塑机辊筒